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ATTENTION !!!
This bunk bed has been tested and is in compliance with European Norm  
EN 747-1:2013 and EN 747-2:2013 for beds.

This bunk bed should be assembled by 2 persons.

• This bed can be fitted with a mattress in size 900x2000x200mm
• The minimum height of the mattress must not be smaller than 200mm.
• The maximum height of the mattress (210mm) must not exceed “MAXIMUM 
MATRESS HEIGHT” mark on the bed. See drawing (Pic01).
• All assembly fastenings should always be tightened properly and care should be 
taken that no fittings are loose; 
• Please check the screw joints from time to time and - if necessary - tighten them 
again.
• Under no circumstances should you use the bed if any of the parts are missing or 
broken.

WARNING !!!

• The children can become trapped between the bed and the wall. To avoid risk of 
serious injury, the distance between the bed and the wall must not exceed 75mm or 
must be more than 230mm (Dim X).
• High beds and bunk beds are not recommended for the children under the age of 6 
due to the risk of injury from falling down. 
• It is forbidden to hang ropes, strings, cordes, cables on the bunk bed as these can 
strangle your child.
• It is forbidden more than one person to stay on the upper bed.
• It is forbidden to play on or under the bed as well as juping on it.
• For entering and leaving the upper bed ALWAYS use a ladder.

• This bed is designed for the maximum weight of 60kg pro sleeping surface.
• Safety railings must always be in proper place on the upper bed.

IMPORTANT: 

• Keep this instruction for the future 
• Explain to the children rules above for using the bed

 ACHTUNG!!!

Etagenbett wurde getestet und entspricht der Europäischen Norm 
EN 747-1:2013 und EN 747-2:2013. 
Zwei Personen sind für die Bett Montage erforderlich.

• Für dieses Bett sind die Matratzen 90x2000x200mm vorgesehen. 
• Die minimale Höhe der Matratzen darf nicht weniger als 200mm sein. 
• Maximale Höhe der Matratzen (210mm) darf nicht höher als die Bezeichnung ´´MAXIMALE 
MATRATZENHÖHE´´ auf den Bettetikette sein. Siehe Zeichnung (Pic 01). 

Alle Verbindungselementen müssen immer fest angezogen sein, darauf achten das es keine lose 
Verbindungen gibt. 

• Achten Sie darauf die Schrauben ab und zu zu überprüfen und befestigen. 
• Auf keinen Fall soll der Bett benützt sein wenn ein von den Teilen fehlt oder Beschädigt ist.

WARNUNG!!! 

•Die Kinder können zwischen dem Bett und der Wand stecken bleiben. Um den Verletzungsgefahr zu 
vermeiden,  darf der Abstand zwischen dem Bett und dem Wand darf nicht über 75mm, oder muss 
über 230mm sein (Dim X).
• Hoch und Etagenbetten sind nicht für die Kinder unter sechs Jahren aufgrund der Verletzungsgefahr 
durch Herabfallen geeignet.
• Die Gegenständen wie Schnüren, Seilen, Streifen, Kabeln dürfen nicht von den Etagenbett hängen da 
die Kinder damit ersticken können. 

• Es ist verboten das mehr als eine Person auf den oberen Bett bleibt. 
• Es ist verboten auf und unter dem Bett zu spielen und drauf zu springen. 
• Zum Betreten und Verlassen der oberen Bett IMMER eine Leiter benützen. 
• Dieses Bett ist für maximale Belastung pro Schlafbereich 60kg geeignet. 
• Die Absturzsicherung auf dem oberen Bett soll immer richtig eingestellt sein. 

WICHTIG: 

• Aufbewahren Sie das für die zukünftige Bedürfnisse. 
• Erklären Sie den Kindern, wie sie das Bett benutzen sollen. 
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